
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 26. 5. 2020 
 

Přítomni zastupitelé obce:  

Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Martina Kovácsová, Ing. Vladimíra Sýkorová, 

Mgr. Ludmila Szöllösová, Miluše Švarcová 

Omluveni: 0 

Veřejnost: 1osoba    Zahájení:  20,00 hodin 

 

1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 

zasedání 

Zasedání zastupitelstva obce zahájila ve 20,00 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále 

jen „předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelem Aleše 

Illichmana. Jako ověřovatele zápisu navrhla Miluši Švarcovou a Martinu Kovácsovou. Optala 

se, jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na 

ověřovatele zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   

 

Návrh usnesení 1/3/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Miluši Švarcovou a Martinu 

Kovácsovou a zapisovatele Aleše Illichmana.  

Hlasování: PRO-  7, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0  

Usnesení schváleno.  

 

 

2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající konstatovala, že program schůze byl řádně vyvěšen a navrhuje jeden bod 

programu navíc: bod č. 7: informace o rozpočtovém opatření č. 2.  

Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili.  

Předsedající přečetla program zasedání:  

Navržený program ke schválení:           

 

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 

2. Schválení programu 

3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

4. Výběr zhotovitele na veřejnou na veřejnou zakázku malého rozsahu „Projektové 

práce a inženýrská činnost – kanalizace pro veřejnou potřebu v obci Máslovice“ 

5. Schválení smlouvy o pronájmu hřiště a části kabin sportovnímu klubu dětí a 

mládeže Galaxie 

6. Pověření starostky a jejích náhradníků k účasti na valných hromadách společnosti 

Vodárny Kladno-Mělník 

7. Rozpočtové opatření č. 2 

8. Různé 

9. Diskuse 

Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  

 

Návrh usnesení 2/3/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 

Usnesení schváleno.  

 



3. Kontrola zápisu z minulé schůze 

Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  

Připomínky nebyly. 

  

4. Výběr zhotovitele na veřejnou zakázku malého rozsahu „Projektové práce a 

inženýrská činnost – kanalizace pro veřejnou potřebu v obci Máslovice“ 

Výběrová komise ve složení Petr Herman, Aleš Illichman, Vladimíra Sýkorová, Stanislav 

Zdrůbek, Petr Slunečko, zapisovatelka byla paní Skřivánková, se sešla dne 26. 6. V 16. 30 h 

na otevírání obálek a dalšího jednání komise. Do 16 hodin dnešního dne bylo doručeno poštou 

nebo osobně 6 obálek s nabídkami. Výběrová komise všechny došlé obálky otevřela, zapsala 

a pokračovala v jednání. Výběrové řízení není ještě ukončeno.  

 

Zastupitelstvo obce Máslovice bere informaci na vědomí.  

 

5. Schválení smlouvy o pronájmu hřiště a části kabin sportovnímu klubu dětí a mládeže 

Galaxie  

Starostka seznámila přítomné s finálním obsahem návrhu smlouvy obce na pronájem 

fotbalového hřiště sportovnímu klubu Galaxie. Za přítomnosti autorky smlouvy Mgr. Soni 

Červinkové se ještě diskutovaly detaily smlouvy a drobné úpravy. Např. vyúčtování spotřeby 

vody a elektřiny a zajištění menších fotbalových branek apod.  

 

Návrh usnesení 3/3/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje smlouvu o pronájmu hřiště a části kabin sportovnímu 

klubu dětí a mládeže Galaxie.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

6.  Pověření starostky a jejích náhradníků k účasti na valných hromadách společnosti 

Vodárny Kladno-Mělník 

Starostka navrhla zastupitelům, aby schválili její pověření k účasti na valných hromadách 

společnosti VKM (Vodárny Kladno – Mělník) a zároveň, aby schválili pověření jejích 

zástupců – náhradníků, pana Libora Lesáka (místostarosta Kralup n. Vltavou)  a Martina 

Kupku (starosta Líbeznic).  

 

Návrh usnesení 4/3/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice deleguje starostku obce V. Sýkorovou a její náhradníky L. 

Lesáka a M. Kupku k zastupování obce na všech mimořádných a řádných valných hromadách 

společnosti VKM.   

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

7. Rozpočtové opatření (dále jen RO) č. 2 

Starostka seznámila zastupitele s RO č. 2, které musela schválit dne 30. 4. 2020. Jedná se o 

navýšení příjmů par. 3613 o 11 300 Kč (nebytové hospodářství) a změna hlavních závazných 

ukazatelů ve výši 99 tisíc Kč, celkem 110 300 Kč. Ve výdajích par. 2232 o 99 tisíc Kč a par. 

4359 ve výši 11 300 Kč.   

 

Zastupitelstvo obce Máslovice bere na vědomí RO č. 2. 



8. Různé  

Místostarosta oznámil, že 30. 5. se bude konat brigáda na rybníku (členové spolku Dolák), 

členská schůze a závody. 6. 6. připraví dobrovolníci prostor v lomu. 13. 6. se uskuteční 

Dětský den (organizaci si vzaly na starost Hanka Švitorková a Lenka Chadimová).  

Starostka připomněla konání Svatojánské noci na Vltavě. Dále dala podnět k diskusi o naší 

mateřské škole, resp. o tom, jestli by se mělo rodičům vracet školné za dobu, kdy MŠ byla 

zavřená z důvodu nouzového stavu nebo ne. Zatím se ozvala jen jedna rodina, která by chtěla 

vrátit školné. Ředitelka mateřské školy není vracení školného nakloněna, protože počítá 

s rozpočtem na tento rok a výdaje a provozní náklady zůstávají, i když je školka zavřená. 

Starostka navrhla schválit usnesení, které by se netýkalo jen současné situace, ale platilo by i 

na další neočekávané situace, které by v budoucnu mohly ovlivnit případné uzavření mateřské 

školy. Navrhla následující usnesení:  

Návrh usnesení 5/3/20:  

Zastupitelstvo obce Máslovice se usneslo, že poplatek za pobyt v mateřské škole se nevrací 

v případě, že mateřská škola je uzavřena z důvodu „vyšší moci“, např. havárie, pandemie, 

nouzový stav apod.  

 

Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0   

Usnesení schváleno.  

 

 

9. Diskuse 

 

Další diskuse neproběhla.  

 

 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21.10 hodin.  

 

 

Zapsal:  A. Illichman 

 

 

Ověřili:    

 

 

 

M. Švarcová 

 

 

M. Kovácsová 

  


